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Hei! 
 
Håper vi kan ta opp en sak på møtet i september. 
  
Det gjelder vedtaket i sak 10 fra sist styremøte (10. juni). 
  
Vi er litt bekymret for i hvilken grad en klarer å unngå at dette går på bekostning av eksisterende 
utviklingsressurser og allerede planlagte arbeidsoppgaver. 
  
Det hadde vært greit også å få noe mer informasjon om hvordan utviklingsoppgavene er tenkt i 
forhold til nasjonale prosesser som allerede går: 
. system for sensurregistrering (må ses i sammenheng med neste fase i FPW) 
. system for digital klagebehandling (flere institusjoner har kommet langt ifm digitale 
skjemaer) 
. innlevering av oppgaver til sensur (jfr. tidligere initiativ fra UB/UiO) 
. publisering av studieinformasjon fra FS (mange pågående prosjekter i sektoren) 
. digitalisering av arbeidsprosesser knyttet til eksamen (gjerne i forhold til det som 
framkommer i epost fra Sven Erik Sivertsen 21. juni om arbeidsgruppen i regi av Uninett / ECampus) 
  
Det ser ut til at det legges opp til at UiO alene blir premissleverandør for en del nyutvikling. Det er i 
utgangspunktet bra at det avsettes mer ressurser til utvikling, men er det problematisert tilstrekkelig 
dette at en her kjøper seg forbi køen og diskusjoner om hvordan ting skal fungere? 
  
Med vennlig hilsen 
Øystein og Dag Olav 
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